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A Magyar Motorsport Szövetség 1. Elnökségi ülésén jelen voltak: 
 
Laboda Gábor   Elnök 
Csiba Péter    Sportszakmai alelnök 
Pusztai Csaba   Gazdasági alelnök 
Daragó István  Elnökségi tag 
Kökényesi György  Elnökségi tag/Supermoto szakág vezetı 
Rieb György   Elnökségi tag 
Sasvári Sándor  Elnökségi tag/Enduro szakág vezetı 
Tóth István   Tiszteletbeli elnök 
 
Meghívottak: 
Bulcsu Rezsı   Gyorsasági szakág vezetı 
Déczi Ferenc    Motocross szakág vezetı 
Hadnagy József  Dragbike szakág vezetı 
Nádasdi János   Salak szakág vezetı 
Tarapcsák Péter   Oldtimer szakág vezetı 
Bakó Péter   Környezetvédelmi Bizottság elnök 
Majosházi Péter  Értékelési Bizottság elnök 
Soóky László    Felügyelı Bizottság elnök 
Soós Géza   Sportbírói Bizottság elnök 
Dr. Soós Attila  Fegyelmi Bizottság elnök 
Sutus-Juhász Tímea   fıtitkár 
Dr. Rezes Zoltán  jogi képviselı 
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi elnök 
 
 
Laboda Gábor levezetı elnök köszöntötte a megjelenteket. Felkérte a fıtitkárt az 
emlékeztetı elkészítésére és Pusztai Csabát és Rieb Györgyöt a hitelesítésre. 
 

1-2007-1. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az elnökségi emlékeztetıt Sutus-

Juhász Tímea fıtitkár vezesse, valamint Pusztai Csaba és Rieb György 
hitelesítsék. 

 
Napirenden kívül levezetı elnök tájékoztatta a megjelenteket, hogy a 319/2006. (12.23.) 
Korm. Rendeletben a motorsport egyetlen szakága sem szerepel a különösen veszélyes 
sportok között.  
 
A meghívóban felsorolt pontokkal kapcsolatban szavazásra kéri fel az elnökséget, ha 
azzal egyetértenek. 
 

1-2007-2. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az 1. elnökségi ülés napirendi 

pontjai a kiküldött meghívóban felsoroltak, változatlan sorrendben. 
 
Napirendi pontok: 
 
1. elızı ülés határozatainak áttekintése  
2. Fellebbviteli ügy - „salakosok” – Fegyelmi Bizottság  
3. SZT ülés határozatainak ismertetése, SZT elıterjesztések  
4. méltányossági kérelem – Pap Zsolt salak versenyzı éves támogatása  
5. díjtábla módosítás – C/2 licenc, szponzor licenc „elsı”, szponzor licenc „második”  
6. tagfelvétel/tagtörlés  
7. bírói oktatás rendje – idıpontok, határidık  
8. éves rendes közgyőlés – idıpont, napirend, javaslatok  
9. egyebek 
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1. napirendi pont:  
 
Az elızı ülésrıl készült emlékeztetıt a hitelesítık a helyszínen aláírásukkal hitelesítették. 
Az elızı ülés határozatainak áttekintését Pusztai Csaba összegezte. A legfontosabb 
témákat kiemelte, mint a 2006. év újrakönyvelésének megkezdése, a feltáró munkálatok 
elindítása stb. 
 
Levezetı elnök felkérte az elnökség tagjait, hogy az áttekintésrıl határozzanak. 
 

1-2007-3. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a beszámolót elfogadja. 

 
 
2. napirendi pont 
 
A Fegyelmi Bizottság az elnökség elé terjeszti másodfokon a Nádasdi János által 
benyújtott fellebbezés alapján az ügyet és kéri ennek megfelelıen egy ad hoc 
Sportszakmai Fellebbviteli Bizottság felállítását, aki határozati javaslatot készít elı, hogy 
az elnökség a megadott határidın belül dönteni tudjon ebben az ügyben. 
 
A Bizottság 3 tagjára vonatkozó javaslatok mérlegelése és megvitatása után a Levezetı 
elnök határozathozatalra kéri fel az elnökséget. 
 

1-2007-4. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Magosi Norbert és Szatmári 
László salak szakág versenyzıi ügyében érkezett másodfokú fellebbezés alapján 
egy ad hoc Sportszakmai Fellebbviteli Elıkészítı Bizottságot hoz létre, amely 
elnöke Dr. Szőcs Viktor és tagjai Daragó István és Rieb György. 
 
Pusztai Csaba tájékoztatja az elnökséget, hogy a decemberben összeült „kosdi” 
fellebbviteli ügyben elkészült a határozati javaslat, amely a fellebbezés elutasítása. 
 
Levezetı elnök szavazatra kéri fel az elnökség tagjait. 
 

1-2007-5. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a kosdi endurocross versenyen 
elutasított óvásra érkezett másodfokú fellebbezést elutasítja az ad hoc 
Sportszakmai Fellebbviteli Elıkészítı Bizottságot javaslata alapján. 
 
3. napirendi pont 
 
Csiba Péter beszámol az SZT határozatairól és elıterjeszti az javaslatokat 
határozathozatalra. 
Az elızı ülésrıl készült emlékeztetıt elfogadták. Az elızı ülés határozatainak 
megfelelıen jártak el a szakágvezetık. 
A következı SZT ülések idıpontjait az alábbiakban határozták meg: 
2007. február 14. 
2007. március 7. 
2007. április 18. 
2007. május 23. 
 
Az eredményekkel kapcsolatban a Sportszakmai Fellebbviteli Bizottság ismertette a 
határozati javaslatát, amelyet az elnökség elé terjeszt, amely értelmében az endurocross 
egyik kategóriájában még nem volt végleges az eredmény.  
Az idımérés szabályzata a Sportkód melléklete lesz. 
A versenyeken dolgozó idımérıknek 3 munkanapon belül el kell készíteni az eredmény 
jegyzıkönyvet és tovább kell küldeni a következı rendezınek. 
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Az Értékelı Bizottság készítse el a saját munkarendjét az SZMSZ-ben. 
 
Felkérte a Módszertani Bizottság elnökét, hogy tájékoztassa az elnökséget, mely 
szabályzatok tervezeteit készítette el és terjessze azokat elfogadásra. 
 
Daragó István tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy 3 szabályzat tervezetét javasolják 
elfogadásra, ezek az SZMSZ, amelyben az SZT, mint testület mőködése is szabályozásra 
került. Ez volt a lényeges rész. Továbbá Értékelı és Archiváló Bizottságot hoztak létre. A 
környezetvédelem is kollégiumi szintre került. A gyakorlathoz igazították a szabályzatot. 
A második tervezet a Nyilvántartási, igazolási és átigazolási szabályzat. A harmadik pedig 
a Dopping szabályzat. 
 
Pusztai Csaba megjegyzi, hogy a képviselettel kapcsolatban a 31. bekezdésben 
egészítsék ki a szakág vezetık esetében, hogy „szakmai ügyekben képviselik a 
szövetséget, de anyagi jellegő kötelezettséget nem vállalhat”. 
 
Tóth István kéri az elnökséget, hogy a szabályzatokkal és az SZT javaslataival 
kapcsolatban a határozatokat egyenként/tételenként emelje határozatra. Továbbá 
megjegyzi, hogy az elnökségnek még választ kell adnia a tagoknak is, ha a soron 
következı közgyőlés elé terjeszti az alapszabályt. Fel kell készülni erre a kérdésre, amire 
még nem adott választ.  
 
Összeférhetetlenség szabályozása nem történt meg. Az elnökséget a 24. § szabályozza. 
Mivel itt hivatkozik egy ún. „összeférhetetlenségi szabályzatra”, ami nem létezik. Ezt a 
kérdést meg kell válaszolni. 
 
Csiba Péter folytatja a beszámolót a sportdiplomácia, sportkoncepció témával. Ez az év a 
„túlélés” éve lesz. Maximum 1 éves szakági terv/koncepció az, ami idén elvárható. A 
korábban leadott sportdiplomáciai utazási terv az, amely a legszükségesebb, 2 FIM és 2 
UEM rendezvény. Szükséges utazások finanszírozása központi keretbıl történjen, és 
ennek tükrében módosulhat a szakági keret visszaosztásának a mértéke. A kiutazások 
elıtt pedig, ahogy eddig is a tisztségviselık fogadják a szakágak igényeit és egyeztetnek 
ezekrıl a direktben nem képviselt szakágakkal. 
 
Kéri az elnökséget, hogy ezzel kapcsolatban majd hozzon határozatot. 
 
Az alapkiírások január 31-ig végleges formában visszakerülnek a titkárságra a kiírások s 
felkerülnek a honlapra is. Az SZT elfogadta Bulcsu Rezsı szakág vezetı kérését és 
megadja a felmentést 2007. évre vonatkozóan, hogy a Magyar Köztársaság Kupa 
alapkiírását 3 fordulóra készíthesse el. 
 
 
A versenynaptárakat január 31-ig véglegesítik és leadják a titkárságnak. Ezután már 
csak díjfizetés mellett lesz lehetıség módosításra. Az old timer szakág felmentést kapott 
február végéig. 
 
 
Levezetı elnök megjegyzi, hogy örül annak, hogy az SZT ilyen hatékonyan dolgozik és 
sikerül a szakágaknak megegyezniük. 
 
 
(Csiba Péter 18.30-kor távozott, az elnökség még határozatképes) 
 
 
Levezetı elnök tételenkénti határozathozatalra kéri fel az elnökség tagjait. 
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1-2007-6. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Módszertani Bizottság által 
elıterjesztett MAMS SZMSZ-t Pusztai Csaba által kért a 31. bekezdésre 

vonatkozó módosítási javaslatával („ szakág vezetı szakmai ügyekben képviseli a 
szövetséget, de anyagi jellegő kötelezettséget nem vállalhat”).elfogadja és életbe 

lépteti. 
 
 

1-2007-7. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Módszertani Bizottság által 
elıterjesztett MAMS Nyilvántartási, igazolási és átigazolási szabályzatát 

elfogadja és életbe lépteti. 
 
 

1-2007-8. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Módszertani Bizottság által 
elıterjesztett MAMS Dopping szabályzatát elfogadja és életbe lépteti. 

 
 

1-2007-9. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az SZT által elıterjesztett MAMS 
sportdiplomáciai utazási tervet (Szükséges utazások finanszírozása központi keretbıl 
történjen, és ennek tükrében módosulhat a szakági keret visszaosztásának a mértéke. A 
kiutazások elıtt pedig, ahogy eddig is a tisztségviselık fogadják a szakágak igényeit és 

egyeztetnek ezekrıl a direktben nem képviselt szakágakkal.) elfogadja. 
 
 
4. napirendi pont 
 
Levezetı elnök ismerteti, hogy Pap Zsolt kérelmét javasolja elfogadni. A karácsony elıtt 
100.000,- Ft-ot utalványoztak a kérelmezı részére. 
 
Többen jelezték, hogy az elızı években magasabb összeget kapott és ennek megfelelıen 
egészítsék ki arra az összegre a támogatást. 

 
1-2007-10. elnökségi határozat – egyhangú igen 

Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Pap Zsolt támogatási kérelmét 
elfogadja és 150.000,- Ft-ban állapítja meg az összeget 2006. évre vonatkozóan 

és gondoskodik az összeg eddig át nem utalt részének megküldésérıl. 
 

 
5. napirendi pont 
 
Díjtáblázat módosítási igény merült fel 2 esetben. Az ún C/2 licenc díj kimaradt a 
díjtételek közül, ezt kéri a motocross szakág vezetıje, hogy emeljék vissza. Továbbá 
felmerült még a több szponzor licenc kiváltása esetén egy a nevezıi licenchez hasonló 1. 
illetve 2. további licenc kedvezményessé tételére is az igény. 
 
Levezetı elnök kéri az elnökségi tagokat, hogy szavazzanak a C/2 licenc díjáról. 
 

1-2007-11. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a C/2 licenc visszakerül a 

díjtáblába és 2.400,- Ft a díja 2007. évben. 
 

 
A szponzor licenc esetében az alábbi határozat született: 
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1-2007-12. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy elutasítja a szponzor licenc díjának 
módosítását. Minden egyes szponzor licenc a korábban meghatározott díjért 

váltható függetlenül attól, hogy egy tag hány szponzor licencet vált. 
 
6. napirendi pont 
 
Tagfelvételi kérelmekkel kapcsolatban Dr. Rezes Zoltán az alábbi javaslatot terjeszti az 
elnökség elé. A beérkezett 4 kérelembıl csak 3-at javasol tagfelvételre, ugyanis a Budai 
Motor Klub anyaga hiányos. A 3 megfelelı tagfelvételi kérelemmel jelentkezı tagjelölt: 
Faster Racing Management Kft., Magyar Quad Szövetség és az Alfa Technika SE. 
 
 

1-2007-13. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a Faster Racing Management Kft., 
Magyar Quad Szövetség és az Alfa Technika SE. Felvételi kérelmét elfogadja és 

a MAMS tagjai közé felveszi. 
 
 
7. napirendi pont 
 
A sportbírói képzésekkel kapcsolatban a bírói kollégium vezetıje tájékoztatja az 
elnökséget a képzések idejére vonatkozóan és kéri az elnökséget, hogy határozatban 
erısítse meg az éves rendes képzések határidejét, amelyre a március 31. határidıt 
javasolja. 
 

1-2007-14. elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az éves rendes bírói és felügyelıi 

képzések lebonyolításának határideje 2007. március 31. 
 
Javasolták, hogy módosítsák a bírói igazolvány hátoldalán a szöveget, hogy mire jogosít 
az igazolvány és ne éljenek vele vissza, illetıleg ne belépınek használják azt. Többek 
szerint inkább jobb lenne, ha a bírók eljárnának és megnéznék a másik bírók munkáját, 
mert akkor tanulnának. Az nem megfelelı, ha egy évben néhányan csak egy alkalommal 
kerülnek beosztásra. Nem lesz meg a kellı rutinjuk. 
 
Levezetı elnök javasolta, hogy a képzésen tájékoztassák a bírókat, hogy az igazolvány 
mire jogosítja és kötelezi ıket. 
 
 
8. napirendi pont 
 
Sasvári Sándor kéri, hogy módosítsák az éves rendes közgyőlés elızetes 03.23-i 
idıpontját az enduro verseny miatt. Több javaslat után a 2007.03.21. 17.00 idıpontban 
egyeztek meg. Az alapszabály szerinti kötelezı napirendi pontokkal. 
 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix érdeklıdött, hogy a közgyőlésen felvetett kérdéseire a 
közgyőlésen kap-e választ az elnökségtıl. 
 
Pusztai Csaba tájékoztatja az elnök asszonyt, hogy a beszámolójában egyértelmően 
szerepelni fog. 
 

1-2007-15 elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy az éves rendes közgyőlés ideje 
március 21. 17.00. az alapszabályban meghatározott napirendi pontokkal. 
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9. napirendi pont 
 
Központi díjkiosztó végleges dátuma 2007. január 19. Helyszín: E-Club. A díjkiosztót 
17.00-kor Laboda Gábor elnök nyitja meg, ezután a sportszakmai alelnök mond beszédet 
a szakágak által leadott sportszakmai beszámolók alapján. A rendezvény 
mősorvezetésére Böröczki József – Pepi mővész urat kérték fel. A díjak kiosztásánál az 
alábbi sorrendet követik: 
Kupák: Enduro, Gyorsasági, Motocross, Salak, Supermoto, Old timer, Old timer-triál,  
Bajnokságok: Enduro, Gyorsasági, Motocross, Salak, Supermoto, Old timer, Old timer-
triál. 
Alpok-Adria díjazottak, EB, egyéb külön díjak (sportért, FIM meritum) 
Mivel a dragbike szakág megrendezte önállóan a szakági díjkiosztót, így ıket csak 
felolvassák. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix kérdést tett fel, hogy a 2005. évben szerinte érdemei ellenére 
nélkülözött Kovács Nikolett díjkiosztására mikor kerül sor. 
 
Rieb György szerint semmi akadálya annak, hogy az idei díjkiosztón ezt pótolják.  
 
Kökényesi György jelzi, hogy supermotoban 4 fınek szemináriumra kell mennie, mivel 
lejár a licencük, és kéri, hogy azt szakági keret terhére finanszírozhassák. 
 

1-2007-16 elnökségi határozat – egyhangú igen 
Az elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a supermoto szakági keret terhére 
4 fı (Kökényesi György, Lukácsy Fanni, Nagy László és Pál László) vegyen részt 

a supermoto szemináriumon. 
 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix sérelmezi, hogy a MAMS nem továbbította a pályázatát az NS-
felé a novemberi nagy pályázatra. 
 
Pusztai Csaba tájékoztatja a jelenlevıket, hogy szerencsés eset, hogy a MAMS nem adott 
be újabb pályázatot sporteszköz beszerzésére, mert a korábban beadottal kapcsolatban 
jelenleg adóhiányt állapítottak meg. Nagyon át kell gondolni gazdasági szempontból egy-
egy ilyen pályázatot, hiszen az ilyen pályázaton megvásárolt eszközök díjmentes átadása 
természetbeni juttatásnak minısül.  
 
Több téma nem került felvetésre. 
 
Laboda Gábor berekesztette az ülést. 
 
Emlékeztetıt készítette: 
 
 
Sutus-Juhász Tímea 
 
 
 
Hitelesítık: 
 
 
 
Pusztai Csaba    Rieb György 


